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Gemeente Londerzeel neemt voorbeeldrol en onthardt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

© Gemeente Londerzeel 

Londerzeel legde zichzelf strenge klimaatdoelstellingen op. Ze zetten onder meer in 

op vergroening en ontharding. De site van de afdeling Grondgebiedszaken wordt eind 

oktober al aangepakt. 

 

Begin dit jaar keurde het bestuur van gemeente Londerzeel een klimaatactieplan 

goed met ambitieuze doelstellingen. Om de gevolgen van de klimaatverandering op 

hun grondgebied te temperen, zet de gemeente ondermeer in op vergroenen en 

ontharden. 

 

Schepen van omgeving Leen Van Aken: "In het voorjaar probeerden we de inwoners 

te mobiliseren door deel te nemen aan het Vlaams Kampioenschap Tegelwippen, een 

campagne van de Vlaamse Overheid. Dit had echter weinig succes. Daarom beslisten 

we om nog meer het goede voorbeeld te geven. De campagne rond tegelwippen 

loopt bijna af, maar we zullen onze inwoners blijven aanmoedigen om geveltuintjes 

aan te leggen en hun eigen tuin en oprit zoveel mogelijk te ontharden." 

 

De gemeente realiseerde al een mooi onthardingsproject in de Ursulinenstraat. Nu 

gaan ze aan de slag met de site waar de afdeling Grondgebiedszaken gevestigd is. 

Dat is één grote betonoppervlakte en dat is nu net het beeld dat ze willen 

veranderen. Op de site werd een woning afgebroken en de vrijgekomen plaats werd 

al snel ingenomen als parking. Dat was echter nooit de bedoeling. Deze plaats zal 

worden heraangelegd tot een stukje groen waar zowel de inwoners als de 

medewerkers van kunnen genieten. 

 

Naast gras en planten wordt er ook een boom geplaatst waaronder op een bank kan 

gerust worden in de schaduw. De afbraakwerken starten op maandag 23 oktober en 

de gemeente plant ten laatste op maandag 20 november klaar te zijn met de 

heraanleg van het eerste deel van de site. Later zullen rond de parkeerplaatsen nog 

geveltuintjes worden aangelegd. 

 

Burgemeester Conny Moons: "Ontharden en vergroenen is voor onze gemeente extra 

belangrijk omdat we een watergevoelige gemeente zijn met risico op 

overstromingen. Dat hebben we in het verleden al vaak gemerkt. We zullen nog 

meer van dit soort projecten lanceren en hopen op bijval van de inwoners, scholen 

en bedrijven." 


